
 

 

 
 
 
 
 

April 28, 2025 

Dear UCA Parents and Guardians,  

We hope this message finds you well. As we approach the final stretch of the academic year, we would like to 

take this opportunity to thank you for being a vital part of the UCA family. Your continued trust and partnership 

allow us to fulfill our shared vision of nurturing well-rounded learners who thrive in a supportive, challenging, 

and inclusive environment. 

Our registration process for the upcoming 2025-2026 school year is now open! Below, you will find an outline of 

our enrollment process designed to provide you with all the necessary information and support to secure your 

child’s place at UCA.   

2025-2026 Registration Process 

• Registration for returning students will be open from April 28th until May 28th, 2025, ensuring ample 
time for enrollment.  

• To secure a seat for your child/children for the upcoming year, a non-deductible deposit fee of 300 USD 
per student must be paid in cash to the Business Office. Please note that this fee will not be deducted 
from the 2025-2026 fees. 

• Beginning May 29th, 2025, registration will open for new students, provided that classes are not at 
capacity. Any students applying after the capacity is reached will be placed on a waiting list.  

• Effective May 28th, 2025, returning students will no longer have priority over new students in reserving 
seats. This policy ensures fairness and equal opportunity for all students. Returning students who miss 
the May 28th deadline may not be guaranteed a seat for the academic year 2025-2026 due to limited 
spaces. 
 

We want to stress the importance of paying the deposit fee as the only way to reserve a seat for ANY student. 

While we aim to avoid any inconvenience, it is crucial to follow our process to ensure fairness and manage limited 

spaces effectively. Please understand that we reserve the right to refuse service to those who do not comply 

with this requirement. Thank you for your understanding and cooperation in this matter. 

 

Registration Fee  300 USD  A deposit that will not be deducted from  
2025-2026 school fees. 

Tuition Fees  33,000,000 L.L.  

38,500,000 L.L.  

44,000,000 L.L.  

49,500,000 L.L.  

55,000,000 L.L.  

KG1-KG2-KG3  

Grades 1-2-3 

Grades 4-5  

Grades 6-7-8  

Grades 9-10-11-12 

 

 
Lebanese Program  American Diploma Program  

Operating Fees 4,000 USD Operating Fees 4,750 USD 

Books & Subscriptions Fees 300 USD Books & Subscriptions Fees 450 USD 

Insurance Fee 15 USD Insurance Fee 15 USD 

 
Payments Due on 

   
 

Registration (300 USD) 

1st payment deadline (40%) 

2nd payment deadline (30%) 

3rd payment deadline (30%) 

May 26, 2025 

September 8, 2025 

December 8, 2025 

March 6, 2026 

  

 

 

If a complete payment is made by September 8, 2025, a 10% discount on operating fees and a 10% discount on 

tuition fees will apply.   

 

Please note that in the event of any significant changes in the market rate of the Lebanese Lira against the US 

dollar, the school reserves the right to make necessary adjustments to the fees.  

 

Sincerely, 

Rola Malaeb 

UCA Director 

 



 

 

 

 

 
 

 

 2025 نيسان 28

   عاليه،  - الوطنيّة الجامعة في الأعزّاء الأمور وأولياء الأهل حضرة 

  المسيييتمرّ،   ولدعمام   بالمدرسييية،  لثقتام   شيييارنا عن نعُرِب  أن  نودّ  ،2025  -  2024  الحالي  الدرّاسييييّ   العام  هايةن من  قترابالا مع

 وغنيّ.  ناجح  جديد  دراسيّ    عام  إلى  نتطلّع ومعًا  عاليه، –  الوطنيّة الجامعة في  التعّليميّة  أولادكم  رحلة في  ومشاركتام   وتفانيام،

  أعُِدَّت   التّي  التسّييجيل عمليّة  تفاصيييل وعن ،2026-2025  القادم   الدرّاسيييّ   للعام   سييجيلالتّ   عمليّة بدء عن  نعُلِنُ   الرّسييالة  هذه  في  وإننّا

 عاليه. -  الوطنيّة الجامعة  لدى  ولدكم   تسجيل لضمان  اللّّزم   وبالدعّم  المعلومات،  بجميع  لتزويدكم   بعناية

   :2026-2025 الدّراسيّ  للعام  التسّجيل

   .2025  أيّار 28 حتىّ 2025  نيسان 28 من  حالييّنال  للطّلّّب  لتسّجيلا  بابُ   يفُتح •

  قسيييم –  الإدارة  إلى  طالب كلّ  عن  نقداً أميركي دولار 003 قيمته  والبالغ  التسّيييجيل  رسيييم   يدُفع  المقبل،  للعام   التلّميذ  مقعد  لحجز •

 المحددّة.  المدرسيّة  الرّسوم  من  يحسم  لا  رسم  وهو  ،  المحاسبة

فو  في  وذلك 2025  أيّار 92 في  الجُدد  للطّلّّب  التسّيييجيل  باب فتح  يتمّ  •   الطّلّّب   عدد اكتمال وعند  أمّا  عدداً، الماتملة  غير  الصيييّ

   جدداً.  أم   عائدين طلّّبًا  أكانوا سواءً   الانتظار قائمة  على المذكور  الصّفّ   الى  المتقدمّين أسماء  فستدُرج ما،  صفّ  في

 2026-2025  الدرّاسييييّ   للعام   التسّيييجيل في الأولويّة  المسيييجّلين  غير  العائدين  الطّلّّب  يفقد 2025  أيّار 28  تاريخ  من  اعتبارًا •

  للعام  مقعداً  درسييةالم تضييمن لا  أيّار، 28 قبل  العائدين  الطّلّّب  تسييجيل  م عد حالة ففي  للتسّييجيل.  المتقدمّين جميع  لإنصييا   وذلك

 محدودة.  المقاعد لأنّ   ذلك 2026-2025  الدرّاسيّ 

مانة لأنّها  التسّييجيل  رسييوم  دفع أهمّيّة على  نؤكّد  وإننّا   إزعاج،   أي  ولتجنبّ  المقبل.  الدرّاسيييّ   للعام   تلميذ  لأيّ  مقعد  لحجز  الوحيدة   الضييّ

 رفض في  بالحقّ   المدرسية  وتحتفظ  كما .  المحدود  المقاعد  لعدد  نظرًا  للجميع  العادلة  الفرصية  لإعطاء  التسّيجيل بشيروط  الالتزام   يجب

   وتفهمام.  تعاونام  شاكرين  المذكورة.  التسّجيل بعمليّة  يلتزم  لا مَن   كلّ  خدمة

 

   6202-5202 عامال رسوم من محسيُ  لا رسم أميركيّ  دولار 300 التسّجيل  رسم

   

 33.000.000  ل.ل.     الدّراسيّة الرّسوم

 38.500.000  ل.ل.  

 44.000.000  ل.ل.  

 49.500.000  ل.ل.  

 55.000.000  ل.ل.  

KG3 – KG2 – KG1 

 3-2-1 Grades 

 5-4 Grades 

 8-7-6 Grades 

 12-11-10-9 Grades 
 

   اللبّنانيّ: المنهج

 

   الأميركيّ: المنهج
   

  أميركيّ  دولار 075.4    يّةالتشّغيل سومرال  أميركيّ  دولار 000.4    يّةالتشّغيل سومرال

  أميركيّ  دولار 054   والاشتراكات الاتب رسوم  يّ أميرك دولار 300   والاشتراكات الاتب رسوم

  أميركيّ  دولار 15   التأّمين رسم  أميركيّ  دولار 15   التأّمين رسم

   :الرّسوم استحقاق تواريخ
 

 
 

     5202 أياّر 26 ( أميركيّ  دولار 300) التسّجيل رسم

     2025 أيلول 8    (%40) الأولى  للدفّعة النهّائيّ  الموعد

    5202 الأوّل كانون 8  (%30) الثاّنية  للدفّعة النهّائيّ  الموعد

   6202  آذار 6 ( %30)  الثاّلثة  للدفّعة النهّائيّ  الموعد

 

   الدرّاسيّة.  الرّسوم  على %10  م حسو  التشّغيليّة،  الرّسوم   على %10  م حس  سيتمّ   ،2025  أيلول 8  بحلول بالاامل  رّسوم ال  سُددّت  إذا

 حال وفي  الرّاهنة  الاقتصييياديّة  الظّرو   ظلّ  في  ذلك  الى  الحاجة  دعت  إذا  الرّسيييوم   تعديل  بحقّ   تحتفظ  المدرسييية  أنّ  الى  التنّبّه  نرجو

    الصّر .  سعر في  التغّيُّر

 

   الشّار فائق مع

   ملّعب رُلى المديرة 

 


